

Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 05/05-2025 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Mads Wibling Hansen (suppleant)
- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Morten Opdaterer hjemmeside Mads på og reviderede vedtægter - Er gjort
 - b. @Jesper Opdaterer priser i klubmodul - Er gjort
 - c. @Peter checker op på logo tøj - Gentages efter sommerferien engang. Alternativt skal vi købe tøjet og få det lavet.
 - d. @Peter hører vennerne om de finder en øl og vand til standerhejsning. Det blev gjort
 - e. @Peter finder vin til Svend - Gentages
 - f. @Kurt prikkes til nogen om at smide turbøjen ud (i vandet) - P-ringen skal stadig findes.
 - g. @Kurt laver afregningslister til øl og vand samt Hængelås til skabet i værkstedet og afregningsliste til hvert udvalg inkl qr kode og pris. - Hængelås mangler, lister, priser og QR er lavet
 - h. @Kurt checker op om vi har en stander til standerhejsning - Det havde vi
 - i. @Kurt laver noget til inforskærm om sejlaskolen - Gentages
 - j. @Jens bestiller brunsviger til 35-40 mand - Den var god.
 - k. @Mads får fat i papirer på jollen - Gentages
 - l. @Per laver noget til facebook om sejlaskolen - Gentages
3. Nyt fra formanden
 - a. Kontingent til Husejerforeningen - deres bestyrelse af skrevet følgende til referat:
Opfølgning fra generalforsamling 2025
Ønske fra sejlklubben om anden kontingent beregnings metode blev diskuteret, og der var enighed i bestyrelsen om, at den nuværende metode gav et rimeligt kontingent beløb. Dog var bestyrelsen åbne for diskussion af anden beregningsmetode.

Vi tage den op igen senere
 - b. Hvordan kommer vi videre i at udvikle klubben på baggrund af visionsaften ?
 - i. Der er gang i fællessejladser
 - ii. Sejlaskolen er godt igang med at udvikle kurser, f.eks. havnemanøvre
 - iii. Vi laver et velkomst-arrangement til dem, der har meldt sig ind i 2024/2025. @Kurt laver oplæg, @Peter laver indbydelse, @Morten sender ud
 - iv. Mentorhold kan vi lave i KlubModul
 - c. Arbejdsdag - opgaver
 - i. @Jens spørger Gunnar hvordan det nu var det var med whiteboarden
4. Kasserer / Økonomi
 - a. Folk er lidt trætte af udlæg til f.eks. benzin. @Jens laver benzinkort der kan ligge i pengeskabet
5. Driftsudvalg

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

6. Ungdomsudvalg
 - a. Sæsonen er startet op - alle hold samlet på ét
 - b. Nibe Skole, 6. klasse vil gerne lave et forældrearrangement med vand-tema.
 - c. Redningsveste skal snart stilles frem.
7. Sejladsudvalg
 - a. Det går godt - og der er kommet sejladsere flere steder i nærområdet også.
8. Sejlerskole
 - a. Begge både er kommet i vandet - sejlerskolen bliver med to hold - der er seks tilmeldte.
 - b. Der er lidt skader på bådene
 - c. IB lader ikke - @Jens kigger på det - og koordinerer med Kim
9. PR / Kommunikation / Hjemmeside
 - i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider:
 1. Uge 20 (Deadline 9. maj) OK jollestævne - kom forbi havnen og kig - Jollerne kommer i vandet og bliver gjort klar mellem 9 og 11.
 2. Uge 23 (Deadline 30. maj) - Gaster til kapsejladse - vi sejler på onsdag. Alle kan være med. Mød op kl 18 til skippermøde. Bare mød op
 - ii. Nyhedsbrev
 1. Standeren blev hejst
 2. Arbejdsdag på lørdag d. 10
 3. OK jollestævne næste weekend - kom og kig
 4. Fællesture
 5. Onsdagssejladse begynder
 6. Mentor - henvendelse til kurt - pedalkontoen
10. Evt
 - a. Næste møde 2. juni 18:30. Hvem sørger for mad ? @Kurt sørger for mad.

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i referatet.

@Peter finder vin til Svend

@Kurt laver noget til infoskærm om sejlerskolen

@Mads får fat i papirer på jollen - Gentages

@Per laver noget til facebook om sejlerskolen - Gentages

Vi laver et velkomst-arrangement til dem, der har meldt sig ind i 2024/2025. @Kurt laver oplæg, @Peter laver indbydelse, @Morten sender ud

@Jens spørger Gunnar hvordan det nu var det var med whiteboarden

@Jens laver benzinkort der kan ligge i pengeskabet

IB lader ikke - @Jens kigger på det - og koordinerer med Kim

@Kurt sørger for mad til næste møde